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Jsou pastýři, kteří utíkají, když se blíží vlk. 
Jsou pastýři, kterým na ovečkách nezáleží. 
Jsou pastýři, jejichž hlasu ovce nerozumějí. 
 
Je však jeden, který takový není: 
své ovce chrání ve dne i v noci, 
neváhá za ně položit svůj život 
a mluví tak, aby mu každá rozuměla. 
 

Přejeme vám radost z toho, že máme 
dobrého Pastýře; 
naději v tom, že nám ukázal, proč Bůh 
zachraňuje 
a požehnané velikonoce, v nichž smíme 
poznat, že se tak stále děje. 
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